
 

Akademický senát UK FTVS 

   

 Č.j.: AS-3/2018 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 20. 3. 2018 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Zahálka, Coufalová, Hráský, Panská, Jelen, 

Novotná, Pokorná, Malá, Harbichová, Matouš 

Studentská komora (s): Pecinová, Thiel, Bujnovský 

Omluveni: Kaplan (a), Jebavý (a), Dvorský (a), Ižovská (s), Omcirk (s), Anděrová (s), Brtník (s) 

Nepřítomní: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Hojka, Petr, Skrbek 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání.  

Hlasování o programu zasedání: (14-0-0) 

 

Usnesení 01/03/2018: AS UK FTVS schválil program zasedání 20. 3. 2018. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 20. 2. 2018 

Předseda AS UK FTVS Heller přednesl návrh zápisu z řádného zasedání dne 20. 2. 2018.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 20. 2. 2018: (13-0-1). 

Usnesení 02/03/2018: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 20. 2. 2018. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala o tom, že proděkani již obdrželi jmenovací dekrety. 

Došlo k doplnění či inovování některých komisí. Proběhne další jednání ohledně rozpočtu pro 

Centrum sportovních aktivit zdravotně postižených studentů Univerzity Karlovy. Do dvou 

dnů bychom měli z rektorátu dostat rozhodnutí o složení Vědecké rady UK FTVS. Dále 

Spectabilis paní děkanka informovala o statistice docentů a profesorů na UK FTVS. 

Průměrný věk profesorů na UK FTVS je 69,1 let, což je o 6,6 let více, než je univerzitní 

průměr. Rektor UK požádal vedení fakulty o bližší zdůvodnění této skutečnosti. Bude kladen 



důraz na zvýšení počtu habilitací. Došlo k navýšení doktorských stipendií. Dále je zde otázka 

nového hodnocení vědecko-publikační činnosti. Spectabilis paní děkanka uvedla, že by 

chtěla, aby se AS UK FTVS s touto problematikou více seznámil. Zmínila, že k tomuto 

tématu bude svolána akademická obec. Ochrana obyvatelstva bude jako specializace TVS a 

Učitelství. Je tlak rozšířit výuku v anglickém jazyce. Došlo ke zpracování výsledků 

pravidelného hodnocení pracovišť UK FTVS a akademických a vědeckých pracovníků. 

Některé katedry požadavky neplní. Jsou zde ale i problémy s vyplňováním, proběhnou tedy 

schůzky s tajemníky jednotlivých kateder a pracovišť. 27. 2. 2018 proběhl fakultní ples. Dále 

proběhla akce s názvem „UK FTVS žije paralympiádou v PyeongChang 2018”. 

Senátor Jelen se zeptal, kdy budou specifikovány identifikátory k vykazování VPČ. Proděkan 

Petr se vyjádřil, že je zde otázka co je bibliometrizovatelný výstup. Publikace umístěné na 

WOS a SCOPUS zde budou skórovat. Dále ale také budeme moci uplatňovat některé 

nebibliometrizované výstupy. Je projednáváno, co bude bibliometrizovatelný výstup. Do 

hodnocení se bude brát přechozích 5 let. Dále se senátor Jelen zeptal na uznávání vzorů a 

patentů. Proděkan Petr zmínil, že americké vzory budou na WOS a tedy uznatelné, ostatní 

spadnou do té kategorii nebibliometrizovaných výstupů a zde se bude teprve rozhodovat, co 

se bude započítávat. Spectabilis paní děkanka doplnila, že na základě těchto bodů budou 

fakulty rozčleněny do skupin A, B, C a D, kde D je nejhorší. Snaha je dostat se do skupiny B. 

Proběhla diskuse na téma hodnocení fakulty. 

 

4. Projednání a schválení provozní a správní režie pro rok 2018 

Tajemník UK FTVS Zelenka informoval o metodice výpočtu provozní a správní režie. Došlo 

ke změně oproti minulému roku, nyní budou odpisy započítány pouze z 50 %. Po této změně 

tedy vychází provozní režie na 18 % a správní na 7 %, celkem 25 %. Senátor Jelen dodal, že 

mimo areál Veleslavín a mimo výcviková střediska je započítána pouze správní režie. 

Ekonomická komise doporučila schválit výši provozní a správní režie pro rok 2018.  

Hlasování o provozní a správní režii pro rok 2018: 13-0-1 

 

Usnesení 03/03/2018: AS UK FTVS schválil provozní a správní režie pro rok 2018. 

 

5. Projednání a schválení Žádosti o převod finančních prostředků FRM ve výši 3 600 000 

Kč ve prospěch fakultního Fondu provozních prostředků 

Tajemník UK FTVS Zelenka přiblížil důvod žádosti. V roce 2018-2019 bychom měli 

z mimofakultních a mimouniverzitních zdrojů získat přes 81 mil. Kč. Využití se týká jednak 

rekonstrukce bloku F, kde jsou finance již schváleny a nyní se vyhodnocuje nabídka a dále 



na projekt OP VVV, kde bychom mohli dosáhnout až na 45 mil. Kč. Jde z valné většiny o 

investice, oba projekty jsou bez finanční spoluúčasti, ale je třeba je nějak zabezpečit. 

Předseda ekonomické komise Jelen dodal, že finanční prostředky jsou včetně odvodů. 

Senátorka Pokorná se zeptala, zda personální náklady jsou investice. Tajemník upřesnil, že 

získáváme investiční peníze, ale k tomu se vážou i personální požadavky. Vzhledem k tomu, 

že tyto personální požadavky souvisí s investicí, lze to platit z FRM. Senátorka Malá se 

zeptala na projekt OP VVV, zda je již jasné, které nákupy budou realizované. Tajemník 

informoval o potvrzení, že projekt probíhá a fakulta odevzdala veškerou potřebnou 

dokumentaci. Vzhledem k tomu, že některé fakulty účast v tomto projektu odmítly, došlo k 

navýšení částky, kterou můžeme čerpat. Další informace o průběhu schvalování zatím 

nemáme. Ve výsledku bychom neměli přesáhnout 4,4 % finanční spoluúčasti, takto malá 

spoluúčast je ojedinělá. Senátorka Pokorná se zeptala na personální zajištění. Tajemník 

uvedl, že to bude řešeno zaměstnaneckými smlouvami. Toto zajištění je zatím ve fázi hledání 

vhodných osob, přičemž tyto zaměstnanecké smlouvy budou pouze na dobu trvání projektu. 

Předseda Jelen se za ekonomickou komisi vyjádřil, že komise tento převod doporučuje ke 

schválení. 

Hlasování o Žádosti o převod finančních prostředků FRM ve výši 3 600 000 Kč ve prospěch 

fakultního Fondu provozních prostředků: 11-0-3 

 

Usnesení 04/03/2018: AS UK FTVS schválil Žádost o převod finančních prostředků FRM 

ve výši 3 600 000 Kč ve prospěch fakultního Fondu provozních prostředků. 

 

6. Projednání a schválení Harmonogramu akademického roku 2018/2019 

Proděkan Hojka přiblížil Harmonogram akademického roku 2018/2019. Předsedkyně 

studijní komise Novotná upozornila na některá úskalí. Zeptala se, zda je nutné odevzdávat 

tištěnou podobu prací. Proděkan Hojka uvedl, že určité typy závěrečných prací není nutné 

odevzdávat v tištěné podobě. Dále se senátorka Novotná zeptala na změnu termínů letního 

semestru. Rektorát předepisuje, že bychom státnice měli dělat 3x ročně a s tím souvisí i 

termíny. U končících ročníků je semestr zkrácen a zkouškové období v letním semestru je 

pouze 3 dny. Senátorka Panská se zeptala, jak je řešen letní semestr u končících ročníků na 

jiných školách. Proděkan Hojka uvedl, na některých výuka není vůbec. Senátorka Coufalová 

uvedla, že například na ČZU mají závěrečné ročníky jen 10 týdnů. Senátor Zahálka se 

vyjádřil, že je třeba zohlednit, co je výhodné pro studenty. Senátorka Novotná se zeptala, 

proč termín odevzdání závěrečné práce na jaře je o měsíc dřív než termín obhajob. Je to 

z důvodu potřebného času na vypracování posudku. Předsedkyně studijní komise se za tuto 



komisi vyjádřila, že komise harmonogram schvalují a doporučuji pro příští akreditace 

některé termíny upravit. 

Hlasování o Harmonogramu akademického roku 2018/2019: 13-0-1 

 

Usnesení 05/03/2018: AS UK FTVS schválil Harmonogram akademického roku 2018/2019. 

 

7. Projednání a schválení výroční zprávy AS UK FTVS za rok 2017 

Předseda Heller seznámil přítomné s návrhem výroční zprávy AS UK FTVS za rok 2017. 

Hlasování o Výroční zprávě AS UK FTVS za rok 2017: 14-0-0 

 

Usnesení 06/03/2018: AS UK FTVS schválil Výroční zprávu za rok 2017. 

 

8. Různé 

Předseda Heller se dotázal, zda se někdo chce vyslovit v bodu Různé. Senátorky Novotná a 

Panská se vyjádřily, že pokud má na ně někdo dotaz, tak ho může vznést. 

Senátorka Harbichová upozornila na neaktualizovanou nástěnku. Senátorka Coufalová 

uvedla, že tuto nástěnku má na starosti studentská komise a dále upozornila na to, že si 

studenti nevybírají poštu na podatelně. Senátorka Novotná vyzvala nového senátora Matouše 

Jindru k účasti ve studijní komisi, ten se vyjádřil, že toto zváží. 

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

       Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

       doc. PhDr. Miroslav Petr. Ph.D., proděkan UK FTVS 

 Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D., proděkan UK FTVS  

  

 


